天祐食品

簡介:

我們三十幾年來在關東煮及火鍋料方面有著豐富的行銷、研發及生產經驗, 為落實我們共同的理想,以提供消費者最優質美味的鍋物料理,天祐食品股份有 限公司在 2010 年設立新廠於基隆市六堵工業區,並獲得 SGS HACCP 及 ISO22000 認証。

除了在魚漿煉製品的生產,我們近年來更擴展裹漿裹粉類之冷凍調理食品,獨創芝心系列之各式海鮮料理,提供消費者另一種新的驚喜。

另外,我們也提供餐飲業者及烘焙業者適用的雞蛋加工品,如厚燒玉子系列 商品及蛋皮、蛋絲系列商品,簡化他們店面後場製作的流程。

未來,我們將更致力於市場的開發,立足台灣,放眼全球,製造讓消費者感動的美味食品,以滿足並超越消費者的期望為目標。

TENYU FOODS CO.,LTD has over 20 years of abundant experience in marketing, research and development, and production on Oden and Hot Pot ready packaged foods. In order to fulfill our goals to provide the highest quality delicious food for Hot Pot, we established a new factory in Keelung Liudu Industrial Area which was certified by SGS ISO220000 and HACCP.

In addition to the production of surimi- based products, we have expanded our business to breaded frozen prepared products. The Cheese-inside series of seafood goods provide new surprises to our consumers.

We also offer processed egg products, such as Tamago Yaki series of products, egg crepes, shredded egg crepes, to restaurant and bakery owners. These products help streamline the process of food production in the back kitchen.

Developing new markets around the globe will be the focus our future endeavors, while we continue to support our existing customers in Taiwan. We hope to produce delicious foods that will satisfy our consumers and exceed their expectations